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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Komise Rady hl.  m. Prahy pro cyklodopravu  

Zápis z 38. jednání 

 

Pro Komise Rady hl. m. Prahy pro cyklodopravu (KCD) 

Přítomni 

Mgr. Radek Čermák, Ing. Vojtěch Benedikt (přítomen od 17.05 hod), David Horatius, Ing. Daniel 
Mourek, Ing. arch. Tomáš Cach (přítomen od 17.05 hod), Tomáš Prousek, Ing. Michal Švadlenka, 
Bc. Jaroslav Hájek – tajemník 

Hosté          
Bc. Marek Bělor, Ing. Jakub Kutílek, Mgr. Jaroslav Mach, doc. Ing. Jiří Čarský, Ph.D., Ing. Zuzana 
Jeřábková  
 
 Omluveni Ing. Jitka Vrtalová, Václav Vorlíček, Ing. Vratislav Filler, Ing. Květoslav Syrový  

Zpracoval Jaroslav Hájek  Počet stran 3  Datum 
4.10. 2022  
16:00 – 19.45 

 

 
Body budou projednané dle následujícího pořadí. 

 

    

1. Kontrola úkolů 

Usnesení 37.1. – splněn 

nejsou splněny dva úkoly z minulého reportu TSK 

 

2. Identifikace úseků místních komunikací vhodných k úpravě dopravního značení ve vazbě na zavedení 

bočního odstupu 1,5 m při předjíždění cyklisty  (Kutílek, Čarský) 
 
Usnesení č. 38. 1:  KCD bere na vědomí materiál „Identifikace úseků místních komunikací vhodných k 
úpravě dopravního značení ve vazbě na zavedení bočního odstupu 1,5 m při předjíždění cyklisty“ jako 
podklad pro zadávání cyklointegračních opatření na úsecích komunikací s intenzitou automobilové 
dopravy přes 20 000 vozidel/den ze strany MHMP ODO. 
 

- KCD doporučuje MHMP ODO projednat a následně zahájit přípravu cyklointegračních opatření 
na identifikovaných úsecích, a to v koordinaci s připravovanými investicemi. 

 
- KCD doporučuje MHMP ODO pokračovat v analýze úseků s intenzitou automobilové dopravy v 

rozmezí 15 000 až 20 000 vozidel/den a současně úseky nad 20 000 vozidel/den znovu 
prověřit dle intenzit za rok 2021. 
 
(5-0-0) – (omluvení Filler, Syrový, Cach, Benedikt) 

 

Po projednání bodu 2 se v 17.05 hod se dostavili Cach a Benedikt 

 

3. Pravidelný report TSK 

 

-A1 Nádražní – U Královské louky – zhotovitel vybrán (PORR), akce zatím bez SP – řeší se odvolání 



Českých přístavů 
-A2 Podolské nábř., 1. etapa  – práce zahájeny 3.10.2022 (zhotovitel PORR) 
-Komořany – Lahovice, návaznosti Vltava – zhotovitel vybrán (SILNICE GROUP), akce je v realizaci, 
probíhají zemní práce a budování tělesa propustku 

- A500 Staroklánovická – v realizaci, v první fázi došlo k přeložkám inženýrských sítí (zhotovitel 
SWIETELSKY) 
-A1 Klárovy, podjezd Mánesova mostu – probíhají práce na opěrné zdi (obklad kyklopským zdivem a 
usazování říms), postupně se připravují i konstrukční vrty stezky na tělese rampy  

-Průmyslová – Jahodnice – akce dokončena 
-Ocelkova x Půdova – povrchy dokončeny, probíhají finální terénní úpravy. Probíhají práce na VO. 
Následně v 10/2022 bude provedena náhradní výsadba 
-A1 Stromovka – Varhulíkové – vysoutěžen zhotovitel (EUROVIA), probíhá realizace s předpokladem do 
končení do první poloviny listopadu 2022  
 
Drážní promenáda – běží územní řízení, paralelně se připravují podklady pro zahájení výběru na 
základě žluté knihy FIDIC pro Design and Build 
 

 

4. Žádosti městských částí o dotace 
 
Usnesení č.38.2: Komise podporuje vznik chráněných bezmotorových propojení v koridoru cyklistické 
trasy : MČ Praha 18 Ostravská – směr východ za podmínky přepracování řešení a koordinace akcí TSK, 
MČ Praha-Čakovice bezmotorové propojení Březiněves-Třeboradice, MČ Praha 14 Za Rokytkou a IZ 
Českobrodská, MČ Praha-Kolovraty Cyklotrasa A22 v intravilánu Kolovrat. 
 
(7-0-0) 
 
Po projednání bodu č.4  v 18.49 hod jednání opustili Čermák, Mourek 
 
 
5. Různé 
 
a) Realizace 9/2022 
 
KCD se seznámila s fotografiemi realizovaných cykloopatření za měsíc září 2022 
 

- bez usnesení 
 
b) A2 – Podolské nábřeží – DIO 
 
KCD se seznámila s aktuálním DIO na Podolském nábřeží a požádala o urychlenou nápravu nedostatků. 
 

- bez usnesení 
 
 
c) Trojmezí 
 

- KCD byla informována o navrženém vedení cyklotras v připravované Krajinné studii Trojmezí. 
 
Usnesení č. 38.3: Komise doporučuje zadavateli krajinné studie Trojmezí doplnit vedení cyklotras dle 
platného stavu celoměstského systému z března 2022 a dle dosavadní studijní a projektové přípravy, 



jmenovitě chybějící úseky cyklotras A 225, A 226 a A 423, případně doplnit další propojení těchto 
cyklotras ve vhodných směrových a sklonových poměrech. Dále komise doporučuje provedení páteřní 
cyklotrasy A 23 s povrchem umožňujícím zimní údržbu a prověření souladu s cyklogenerelem MČ Praha 
10 a MČ Praha 15. 
 
(5-0-0) - (omluveni Čermák, Mourek, Filler, Syrový) 
 
V 19.20 hod se navrátil Čermák 
 
 
d) Značení Strakonická – zákaz jízdy kol 
 
KCD se seznámila s aktuálním stavem v terénu a shodla se na potřebě urychlené nápravy dlouhodobě 
přetrvávajících nedostatků. 
 

- bez usnesení 
 
 
e) Via Sancta – projekt směrové značení 
 
Usnesení 38.4: Komise doporučuje projekt k realizaci. 
 
(5-0-1)  (omluveni Filler, Mourek, Syrový) 

 
 
 
V zápisech běžně využívané zkratky: 
CD  cyklistická doprava 
CT, CS  cyklistická trasa, cyklostezka 
ČSP  kampaň Čistou stopou Prahou 
DÚR  dokumentace k územnímu rozhodnutí 
DZ  dopravní značení 
IPR  Institut plánování a rozvoje hl. m. Prahy 
KCD    Komise Rady hlavního města Prahy pro cyklistickou dopravu 
MČ  městská část 
MHMP    Magistrát hlavního města Prahy 
ODO    Odbor dopravy (bývalý odbor RFD)  
PSP  Pražské stavební předpisy 
RHMP  Rada hlavního města Prahy 
TSK    Technická správa komunikací hlavního města Prahy 
TP  Technické podmínky 
ZK  zadávací karta 

   

Příští jednání KCD se uskuteční  1.11.2022 

 
Zapsal: Bc. Jaroslav Hájek 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 


